
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. 13/2004 
Caràcter: ordinària 
Data: 23 de desembre de 2004 
Horari: de 10:00 a les 11:15 h. 
Lloc: Sala de plens de la Paeria 
 
 
 
Hi assisteixen: 
 
Àngel Ros Domingo,  

 
 
 
Paer en cap 

 
Maria Burgués Bargués,  Regidora 
 
Marta Camps Torrens,  Regidora 
 
Lluis Pere Alonso Ballester,  Regidor 
 
Josep Maria Llop Torné,  Regidor 
 
Candi Villafañe Árboles,  Regidor 
 
Montse Mínguez García,  Regidora 
 
Pilar Castillo Elíes,  Regidora 
 
Gerard Ferrer Valdés,  Regidor 
 
Isidre Gavín Valls,  Regidor 
 
Conxita Tarruella Tomàs,  Regidora 
 
Benet Tugues Boliart,  Regidor 
 
Miguel Padilla Díaz,  Regidor 
 
Marta Alòs Lòpez,  Regidora 
 
Anna Maria Balañà Brugulat,  Regidora 
 
Antonio Chico Purroy,  Regidor 
 
Pilar Arnalot Muntó,  Regidora 
 
Enric Ramon Oró Gallart,  Regidor 
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Maria Dolors López Aguilar,  Regidora 
 
Enric Montanya Mias,  Regidor 
 
Xavier Sáez Bellobí,  Regidor 
 
Montserrat Bergés Saura,  Regidora 
 
Francesc Pané Sans,  Regidor 
 
Ramon Camats Guardia,  Regidor 
 
M. Mercè Rivadulla Gracia,  Regidora 
 
Jesús Gutiérrez Bustillo,  Secretari 
 
Enric Vicente Català,  Interventor 
 
Ma. Luisa Sanz Llavallol,  Tresorera 
 
Assumpció Massana Estiarte,  Viceinterventora 
 
Montse Tomàs Pallerols,  Oficial Major 
 
 
Excusa la seva assistència: 
 
Montse Parra  Albà,  

 
 
 
Regidora 

 
Francesc Xavier Aluja Farré,  Regidor 
 
 
ORDRE DEL DIA 
 
 
 
1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar l'acta de la sessió anterior feta el 
dia 26 de novembre de 2004. 

 
 
 
2.- DONANT COMPTE DELS DECRETS DICTATS PER L'ALCALDIA DES DEL DARRER 
PLE 
  
La Corporació resta assabentada dels decrets dictats per l'Alcaldia 
que van del núm. 4822 fins al núm. 5357, ambdòs inclosos. 

 
 
 
3.- DONANT COMPTE ESPECÍFICA DE DECRETS D'ALCALDIA 
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La Corporació resta assabentada del decret dictat per l'Alcaldia en 
data 23 de novembre de 2004 pel qual es nomenen els representants de 
l'Ajuntament en els Conselles Escolars dels centres públics 
d'ensenyament no universitari. 

 
 
 
4.- INICI D'EXPEDIENT D'ATORGAMENT DE LA MEDALLA DE LA CIUTAT A LA 
SRA. M. CARMEN BERNAD I NERIN 
  
Per unanimitat s'acorda ratificar el Decret d'Alcaldia de data 20 de 
desembre de 2004, pel qual es va resoldre: 
 
1. Incoar un expedient contradictori per acreditar 
circumstancialment els mèrits concurrents en la SRA. M. CARMEN 
BERNAD I NERIN per a la concessió al seu favor d'una Medalla de la 
ciutat. 
 
2. Nomenar al Sr. JOSEP M. LLOP TORNÉ, regidor instructor de 
l'expedient i al Sr. ANTONI ARGILÉS PUJOL, secretari, per tal que 
procedeixin a la tramitació de l'expedient. 

 
 
 
5.- DESIGNACIÓ DELS MEMBRES DELS CONSELLS RECTORS I CONSELLS 
D'ADMINISTRACIÓ DELS ORGANISMES AUTÒNOMS I ORGANITZACIONS ESPECIALS, 
EN REPRESENTACIÓ DELS TREBALLADORS I TREBALLADORES 
  
Ateses les propostes formuladse per la Junta de Personal i el Comité 
d'Empresa de l'Ajuntament, per unanimitat s'acorda: 
 
Primer.- Designar com a membres del Consell Rector de l'Institut 
Municipal d'Acció Cultural, amb veu i sense vot, en representació 
dels treballadors i treballadores, de conformitat al previst a 
l'art. 9 dels Estatuts de l'organisme autònom les persones següents:
 
  -  Sr. Xavier Izquierdo Abad (Junta de Personal). 
  -  Sra. Núria Solé Domingo (Comitè d'Empresa).  
 
Segon.- Designar com a membres del Consell Rector de l'Institut 
Municipal d'Acció Esportiva, amb veu i sense vot, en representació 
dels treballadors i treballadores, de conformitat al previst a 
l'art. 9 dels Estatuts de l'organisme autònom les persones següents:
 
  -  Sr. Pedro Iglesias Ramon (Junta de Personal). 
  -  Sr. Jesús Cienfuegos Gómez (Comitè d'Empresa).  
 
Tercer.- Designar com a membres del Consell Rector de l'Institut 
Municipal d'Educació, amb veu i sense vot, en representació dels 
treballadors i treballadores, de conformitat al previst a l'art. 9 
dels Estatuts de l'organisme autònom les persones següents: 
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  -  Sr. Josep Romero Arias (Junta de Personal). 
    -  Sra. Ana Gairí Blavi (Comitè d'Empresa).  
 
Quart.- Designar com a membres del Consell d'Administració de 
l'Oficina Local d'Habitatge, amb veu i sense vot, en representació 
dels treballadors i treballadores, de conformitat en el previst en 
l'art. 10 dels Estatuts d'aquesta organització especial, les 
persones següents: 
 
            - Sr. Ramon Giné i Gallofré (Junta de Personal). 
            - Sra. Pilar Planella de Rubinat (Comitè d'Empresa)
 
 
Cinquè.- Designar com a membres del Consell d'Administració de 
l'Institut Municipal de Sostenibilitat, amb veu i sense vot, en 
representació dels treballadors i treballadores, de conformitat en 
el previst en l'art. 10 dels Estatuts d'aquesta organització 
especial, les persones següents: 
 
            - Sra. Dolors Balasch i Solanes (Junta de Personal).
            - Sr. Manuel Moral Muro (Comitè d'Empresa) 
 
 
Sisè.- Donar trasllat dels presents acords a les persones designades 
així com als òrgans d'administració dels respectius organismes 
autònoms i organitzacions especials, tot això als efectes legals 
oportuns. 

 
 
 
6.- ADHESIÓ DE L'AJUNTAMENT DE LLEIDA A LA DECLARACIÓ DE BASES PER A 
LA CONSTITUCIÓ DE LA XARXA SIDA I MÓN LOCAL A CATALUNYA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
1.- Aprova l'adhesió de l'Ajuntament de Lleida a la declaració de 
bases per a la constitució de la Xarxa SIDA i Mon Local, redactades 
a la ciutat de l'Hospitalet de Llobregat, el dia 13 de desembre de 
2004, i manifestar la voluntat de la corporació municipal de 
desenvolupar els compromisos que conté l'esmentada declaració. 
 
2.- Facultar a l'alcaldia i al regidor de Salut Pública per la 
realització de tots els actes necessaris per l'execució dels 
compromisos esmentats en els punts anteriors. 
 
3.- Donar trasllat d'aquest acord als promotors de la Xarxa SIDA i 
Mon Local a Catalunya, per que tinguin la constància oportuna. 

 
 
 
7.- DESIGANCIÓ DEL REPRESENTANT DE L'AJUNTAMENT DE LLEIDA EN EL 
PATRONAT DE LA FUNDACIÓ PRIVADA "CENTRE EUROPEU D'EMPRESES I 
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INNOVACIÓ DE LLEIDA FUNDACIÓ PRIVADA" 
  
Per unanimitat s'acorda: 
1.- Designar a la regidora de la Corporació Sra. Pilar Castillo i 
Elies per formar part, en representació de l'Ajuntament de Lleida, 
del Patronat de la Fundació Privada "Centre Europeu d'Empreses i 
Innovació de Lleida Fundació Privada" CEEI LLEIDA". 
 
2.- Donar trasllat d'aquest acord a la regidora designada i a la 
Diputació de Lleida als efectes abans esmentats. 

 
 
 
8.- APROVACIÓ CLASSIFICACIÓ DE LA RELACIÓ DE LLOCS DE TREBALL DE 
L'AJUNTAMENT DE LLEIDA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1. Aprovar l'annex adjunt en relació a la classificació i 
denominació dels llocs de treball i la relació dels llocs de treball 
detallada per factors. 
 
2. Que aquests acords sorgeixin efectes econòmics i administratius a 
partir del dia 1 de gener de 2005. 

 
 
 
9.- AUTORITZANT COMPATIBILITAT SOL·LICITADA PER NATIVIDAD FERRERA 
RODRIGUEZ 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Autoritzar a la funcionària interina Sra. Natividad Ferrera 
Rodríguez, Auxiliar Administrativa, per exercir un segon lloc de 
treball o activitat d'auxiliar administrativa a la Fundació Privada 
LLEIDA 21, amb una dedicació de 4 hores setmanals. 
 
En el supòsit de variació de les condicions de l'activitat per la 
qual s'autoritza la compatibilitat, caldrà que la interessada ho 
posi immediatament en coneixement d'aquesta Corporació. 

 
 
 
10.- NOMENAMENT DEL SR. LLUÍS SAN MARTIN BAIGET COM A DIRECTOR DE 
L'INSTITUT MUNICIPAL D'ACCIÓ CULTURAL DE LLEIDA 
  
Vist l'article 14 dels Estatuts de l'IMAC que estableix que "El/la 
director/a de l'IMAC és el màxim òrgan de direcció de l'Organisme. 
El titular de la direcció haurà de ser un/a funcionari/ària de 
carrera o personal laboral de les Administracions Públiques, o un/a 
professional del sector privat, amb titulació superior en ambdòs 
casos, i amb més de cinc anys d'exercici professional en el segon. 
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Tindrà la consideració d'òrgan directiu. Serà nomenat pel plenari de 
l'Ajuntament a proposta del Consell Rector. 
 
Atès que el Sr. Lluís San Martín Baiget compleix tots els requisits 
abans esmentats i es considera des de l'àmbit de Cultura, Esports i 
Drets Civils la persona idònia per desenvolupar aquest càrrec. 
 
Amb 18 vots a favor del PSC, PP, ERC-EV i ICV-EA i 7 abstencions de 
CiU, s'acorda: 
 
Nomenar al Sr. Lluís San Martín Baiget director de l'organisme 
autònom local Institut Municipal d'Acció Cultural de Lleida (IMAC).

 
 
 
11.- APROVACIÓ DELS ESTATUTS DEL CONSORCI TRANSVERSAL, XARXA 
D'ACTIVITATS CULTURALS 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar els Estatuts del "Consorci Transversal Xarxa d'activitats 
culturals", per tal d'establir un marc jurídic de caràcter 
consorcial que permeti donar garanties d'estabilitat que agiliti 
l'intercanvi de propostes i faciliti la comptabilització de les 
aportacions econòmiques necessàries per a les finalitats de la 
xarxa. 

 
 
 
12.- NOMENAMENT DEL SR. RAFAEL CARPI BADIA COM A DIRECTOR DE 
L'INSTITUT MUNICIPAL D'ACCIÓ ESPORTIVA DE LLEIDA 
  
Vist l'article 14 dels Estatuts de l'IMAE que estableix que "El/la 
Director/a de l'IMAE és el màxim òrgan de direcció de l'Organisme. 
El titular de la direcció haurà de ser un/a funcionari/ària de 
carrera laboral de les Administracions públiques, o un/a 
professional del sector privat, amb titulació superior en ambdós 
casos, i amb més de cinc anys d'exercici professional en el segon. 
Tindrà la consideració d'òrgan directiu. Serà nomenat pel plenari de 
l'Ajuntament a proposta del Consell Rector. 
 
Atès que el Sr. Rafael Carpi Badia, compleix tots els requisits 
abans esmentats i es considera des de l'àmbit de Cultura,  Esports i 
Drets Civils la persona idònia per desenvolupar auqest càrrec. 
 
Vista la proposta del Consell Rector de l'IMAE, reunit en data 16 de 
desembre de 2004.  
                       
Amb 18 vots a favor del PSC, PP, ERC-EV i ICV-EA i 7 abstencions de 
CiU, s'acorda: 
 
Nomenar al Sr. Rafael Carpi Badia director de l 'organisme autònom 
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local Institut Municipal d'Acció Esportiva de Lleida (IMAE). 
 

 
 
13.- APROVACIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE L'AJUNTAMENT DE 
LLEIDA, EL CLUB LLEIDA BÀSQUET SAD I LA FUNDACIÓ LLEIDA BÀSQUET 
  
Amb 22 vots a favor del PSC, CiU, PP i ERC-EV i 3 abstencions d'ICV-
EA, s'acorda: 
 
Aprovar el conveni de col·laboració entre el Club Lleida Bàsquet 
SAD, la Fundació Lleida Bàsquet i l'Ajuntament de Lleida, en les 
condicions esmentades en la proposta formulada pel president de la 
Comissió Informativa de Cultura, Esports i Drets Civils i amb el 
text que consta diligenciat en l'expedient. 

 
 
 
14.- APROVACIÓ SUBVENCIÓ PER PROJECTES DE SENSIBILITZACIÓ EN LES 
RELACIONS NORD-SUD I LA LLUITA CONTRA EL RACISME I LA XENOFÒBIA. 
CONVOCATÒRIA 2004 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1. Aprovar les següents subvencions a projectes de sensibilització a 
justificar abans del 31 de desembre de 2005, conforme a l'establert 
a les Bases de la convocatòria:  
 
ENTITAT/ TÍTOL DEL PROJECTE/ SUBVENCIÓ ATORGADA 
- Cáritas Diocesana de Lleida / Sensibilització del món de 
l'immigrant / 1.615,00 euros. 
- Associació per a les Nacions Unides / Les Nacions Unides: una 
organització internacional per al foment dels drets humans, la pau i 
la cooperació / 1.578,00 euros. 
- Plataforma lleidatana contra el bloqueig a Cuba / Campanya de 
sensibilització sobre les conseqüències del Bloqueig / 1.060,00 
euros. 
- Fundació Intermón OXFAM / Campanya de sensibilització i Educació 
en valors entorn de la campanya "Vides destrossades", la necessitat 
d'un control estricte del comerç internacional d'armes / 3.499,00 
euros. 
- Federació d'Associacions de Veïns de Lleida / Històries de vida de 
dones immigrants / 2.389,00 euros. 
- Fundació Lleida Solidària / Concurs un dibuix i un conte / 
1.764,00 euros. 
- Associació Catalana d'Enginyeria sense Fronteres /Sobirania 
alimentària al nord i sud / 926,00 euros. 
- Col·lectiu Iniciatives juvenils contra l'atur / Sensibilització 
sobre el fet migratori / 868,00 euros. 
- Creu Roja Espanyola / Del dret internacional humanitari a la 
cultura de la pau / 3.773,00 euros. 
- Associació Catalana d'enginyeria sense fronteres /¿Energies 
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alternatives o alternatives a les energies? Noves energies a l'abast 
de tothom / 894,00 euros. 
- Lleida solidària - MPDL / Programa integral d'atenció a persones 
immigrades / 2.103,24 euros. 
- Asociación de ayuda mutua de inmigrantes de Cataluña (AMIC) / El 
mundo en Lleida,  Lleida en el mundo. Mapamundi gigante / 1.358,00 
euros. 
- Associació per als drets humans a l'Afganistan (ASDHA) / Difusió 
de la situació de la dona a l'Afganistan i apropament a la realitat 
de les dones musulmanes / 2.686,00 euros. 
- Associació Casal amics de Cuba de Lleida / Denúncia de les 
agressions dels EUA contra Cuba / 645,76 euros. 
- Fundació Privada del Barri de Pardinyes / Foment de la convivència 
intercultural en societat. Desenvolupament de coneixements 
informàtics i lingüístics en la població de Pardinyes i barris 
limítrofs / 2.056,00 euros. 
- SETEM - CATALUNYA/ Festa del comerç just 2005 / 3.704,00 euros. 
- Solidaritat, Educació, Desenvolupament (SED) /Sensibilització curs 
2004-2005": "Punts de Trobada" / 818,00 euros. 
- UICCOO Terres de Lleida / Treballem la interculturalitat per a la 
diversitat en el món laboral / 1.702,00 euros. 
- Fundació Pau i Solidaritat / Disseny d'una pàgina web com eina per 
al foment del codesenvolupament i per a la creació d'un treball en 
xarxa entre treballadors/es de diferents països per tal de millorar 
el coneixement i la defensa dels drets humans laborals i socials al 
Marroc / 2.721,00 euros. 
- Associació Catalana Amics del poble Sahraui / Vacances en Pau -
2005 / 7.050,00 euros. 
- Fundación para el desarrollo de la Enfermeria / Sensibilización de 
las enfermeras de la provincia de Lleida como agents de 
sensibilización y educación al desarrollo / 751,00 euros. 
- Federació d'Associacions de Veïns de Lleida / Gent gran i 
cooperació / 4.750,00 euros. 
- Orfeó Lleidatà / Setmana de la Diversitat cultural 2005 / 8.100,00 
euros. 
- Mans Unides  / Actuem! Un altre món és possible / 3.290,00 euros.
TOTAL: 60.101,00 euros. 
 
2. Es lliurarà una bestreta del 100% de les esmentades subvencinos 
dintre del segon semestre d'aquest any. 
 
 
3. Les justificacions es faran conforme disposa les Bases d'Execució 
del Pressupsot Municipal per a l'exerici de 2004. 

 
 
 
15.- CONCESSIÓ DE SUBVENCIÓ PER A PROJECTES DE COOPERACIÓ EN POBLES 
I COL·LECTIUS EMPOBRITS ECONÒMICA I SOCIALMENT. CONVOCATÒRIA 2004 
  
Per unanimitat s'acorda: 
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1. Aprovar la proposta de concessió de subvencions per a projectes 
de cooperació internacional per un total de 781.316 euros, a les 
entitats especificades en el quadre adjunt. 
 
Aquestes subvencions s'imputaran tal i com consta en el quadre: 
390.658 euros al pressupost de 2004 i 390.658 euros al pressupost de 
2005. 
 
2. Les quantitats subvencionades es podran lliurar en una o dues 
bestretes segons s'especifica en el quadre adjunt. 
 
3. Se signarà un conveni específic per cadascun dels projectes 
subvencionats en el que es contemplaran els compromisos que 
adquireix l'ONGD, els sistemes de pagament i els de les 
justificacions. 
 
4. Les justificacions es faran conforme disposa les Bases d'Execució 
del Pressupost Municipal per a   l 'exercici de 2004-2005. 

 
 
 
16.- NOMENAMENT DEL DIRECTOR DE L'ORGANISME AUTÒNOM INSTITUT 
MUNICIPAL D'EDUCACIÓ 
  
Atès que l'article 14.1 dels Estatuts aprovats, estableix que: 
 
"El/la Director/a de l'IME és el màxim òrgan de direcció d el 
'Organisme. El titular de la Direcció haurà de ser un funcionari/a 
de carrera o personal laboral de les Administracions públiques, o bé 
un professional del sector privat, amb titulació superior en ambdós 
casos, i amb més de cinc anys d'exercici professional en el segon. 
Tindrà la consideració d'òrgan directiu. Serà nomenat pel plenari de 
l'Ajuntament a proposta del Consell Rector". 
 
Una vegada valorat el currículum del Sr. Joan Ballesté Almacellas, 
considerant que reuneix els requisits establerts en l'anterior 
article, que en l'actualitat ocupa el càrrec de Gerent de 
l'Institut, i coneguda la seva trajectòria professional. 
 
D'acord amb l'establert a l'article abans esmentat. 
 
Vista la proposta del Consell Rector de l'IME, en reunió del dia 17 
de desembre de 2004. 
 
Amb  18 vots a favor del PSC, PP, ERC-EV i ICV-EA i 7 abstencions de 
CiU, s'acorda: 
 
Nomenar el Sr. Joan Ballesté Almacellas, actual gerent de l 'IME, 
com a director de l'organisme autònom Institut Municipal d'Educació 
de Lleida, amb efectes a partir de l'1 de gener de 2005. 
El director assumirà les competències que s'estableixen a l'article 
14.2 dels Estatuts de l'Institut. 



 
 
 
 
 
 

 10

 
 
 
17.- ADHESIÓ AL DOCUMENT "COMPROMISOS D'AALBORG" I ENCÀRREC A LA 
FUNDACIÓ LLEIDA 21 DE L'ELABORACIÓ DE LA PROPOSTA "DE L'AGENDA A 
L'ACCIÓ" 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Acceptar i signar el document "Compromisos d'Aalborg". 
 
Encarregar a la Fundació Lleida 21 l'elaboració de la proposta per 
passar "De la Agenda a la Acció", mitjançant un procés participatiu.

 
 
 
18.- APROVACIÓ DEL "PROJECTE DE CAMÍ NATURAL DEL CAMÍ DEL RIU" I LA 
SEVA PRESENTACIÓ PER ACOLLIR-SE AL "PROGRAMA DE CAMINOS NATURALES" 
DEL MINISTERIO DE MEDIO AMBIENTE 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1. Aprovar el "Projecte de camí natural del Camí del Riu" redactat 
per F.J. Cortés i J.M. Rodríguez, de l'empresa GAT Gabinete de Apoyo 
Técnico, SL i dirigit per E. Fanlo, de la Fundació Lleida 21 de 
l'Ajuntament de Lleida. 
 
2. Presentar el projecte al Ministerio de Medio Ambiente, per tal 
d'acollir-se al "Programa de Caminos Naturales". 
 
3. Assumir les condicions del "Programa de Caminos Naturales" i 
acordar que, en el supòsit que aquest projecte sigui executat per 
part del Ministerio de Medio Ambiente, l'Ajuntament de Lleida es 
compromet a: 
 
a. Que existeix disponibilitat de terrenys per executar les obres.
b. Que assumirà les tasques de manteniment i conservació de les 
obres, un cop aquestes estiguin finalitzades. 
c. Que adquirirà la responsabiltiat patrimonial i extracontractual 
davant l'eventualitat de qualsevol hipotètic dany o sinistre produït 
en els terrenys i/o bens immobles integrants del camí natural o 
vinculats amb ell, o que com a conseqüència d'un limitat manteniment 
puguin originar-se en les propietats limítrofes, usuaris o persones 
situades a les proximitats. 
 
4. Facultar al 'Il·lm. Sr. Alcalde amb poders tan amplis com calguin 
per a l'execució d'aquest acord, així com per a la signatura de 
qualsevol conveni o document administratiu o per a la realització de 
qualsevol tràmit administratiu que directa o indirectament pugui 
derivar d'aquest acord. 
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19.- EXERCINT ACCIONS JUDICIALS DESIGNANT ADVOCAT I PROCURADOR PER 
LA INTERPOSICIÓ DE RECURS CONTRA RESOLUCIÓ DE LA CONFEDERACIÓ 
HIDROGRÀFICA DE L'EBRE 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1. Interposar recurs contencios administratiu contra resolució de la 
Confederació Hidrogràfica de l'Ebre  en virtud de la qual es 
desestima el recurs de reposició formulat per l 'Ajuntament contra 
la resolució d'aquest organisme de data 5-12-03 per la que es va 
modificar l'autorització de vertit de 13-12-1995 a l'incorporar la 
condició referent al canon de control de vertit. 
 
2. Designar a l'advocada Bruna Castelló Miarnau i al procurador 
Joaquin Ruiz Bilbao per a que defensin els interessos de la 
Corporació. 

 
 
 
20.- CONCEDINT A LA FIRA DE LLEIDA LA SUBVENCIÓ CORRESPONENT A L'ANY 
2004 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1. Concedir un ajut econòmic de 45.767,61 euros a la Fira de Lleida, 
corresponent a l'any 2004. 
 
2. Procedir al pagament de l'esmentat ajut amb càrrec a la partida 
04.445.484.00 del pressupost municipal de 2004, amb una bestreta del 
100%. 
 
3. L'adjudicatari d'aquest ajut disposarà d'un termini de tres 
mesos, una vegada cobrades les subvencions, per presentar els 
justificants de les despeses fetes per un import, com a mínim, igual 
al de la subvenció percebuda. 

 
 
 
21.- APROVACIÓ DEFINITIVA DE LES ORDENANCES FISCALS PER L'ANY 2005 
  
El Ple de l'Ajuntament en sessió del dia 29 d'octubre de 2004, 
adoptà entre d'altres l'acord d'aprovar inicialment l'expedient 
d'Ordenances fiscals per a l'any 2005 i exposat al públic, previ
anunci inserit al Butlletí Oficial de la Província núm. 141 de 6 de 
novembre de 2004 i al tauler d'anuncis d'aquest Ajuntament per un 
termini de 30 dies hàbils, es van presentar les següents 
reclamacions: 
 
- Federació Provincial d'Empresaris de Comerç de Lleida (FECOM) 
- 2 Associació de Promotors Constructors d'edificis de Lleida i 
Comarques 
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- Griñó, Gestió Integral de Residus 
- Norverd 
 
Vist el Dictamen de la Comissió d'Economia, amb 14 vots a favor del 
PSC, ERC-EV i ICV-EA i 11 en contra de CiU i PP, s'acorda: 
 
1r: 
a) En quant a la reclamació presentada per la Federació Provincial 
d'Empresaris de Comerç de Lleida (FECOM), estimar, pel que fa a la 
OF núm. 3.1 "Taxa per ocupació de la via pública", la seva petició 
de suprimir l'epígraf 18è de la secció 4a "Per l'ocupació de la vía 
pública amb fites davant de joieries i altres establiments, per any 
i en carrers de qualsevol categoria 200,61 EUR", i afegir el punt 4 
a l'article 8, Exempcions, dient que estan exempts de pagament: 
"l'ocupació de la vía pública amb fites davant de joieries i altres 
establiments", així mateix pel que fa al Preu Públic 4.2 "per la 
recollida de residus comercials", s'estima la seva petició de deixar 
les tarifes exactament igual a les de l'any 2004. Desestimar la 
resta de sol.licituds formulades. 
    
b) Pel que fa a les reclamacions presentades per l'Associació 
Provincial de Promotors Constructors d'edificis de Lleida i 
Comarques i en concret en referència a les OOFF 1.1  "Impost sobre 
béns immobles" i 1.4 "Impost sobre construccions, instal.lacions i 
obres", es desestimen les sol.licituds formulades.  
 
c) En quant a les reclamacions presentades per Griñó, (gestió 
integral de residus) i Norverd en referència a la OF 3.1 "Taxa per 
ocupació de la via pública" s'acorda estimar en part l'al·legació 
formulada, adaptant a tres els diferents tipus de contenidors pels 
quals s'estableix una tarifa diferent, tenint en compte que l'estudi 
de costos del servei per determinar l'import de les taxes aconsella 
adaptar els imports proposats a l'al·legació de la forma següent: 
 
  -Contenidors i sacs de lona: 
 
  fins a 2 m3. . . .  1,5 EUR per unitat i cada sis dies o fracció
  fins a 5 m3. . . . .  4 EUR per unitat i cada sis dies o fracció
  a partir de 5 m3. . . 9 EUR per unitat i cada sis dies o fracció
  
2n. Aprovar definitivament les Ordenances Fiscals que es concreten a 
continuació de núm. 0.1, 0.2, 1.1, 1.2, 1.3, 1.4, 1.5, 1.6, 2.1, 
2.2, 2.4, 2.5, 2.6, 2.7, 2.8, 2.9, 2.10, 2.11, 2.12, 2.13, 2.14, 
2.15, 2.16, 2.17, 2.18, 3.1, 3.2, 3.3, 3.4, 3.5 i 5.1  i els Preus 
Públics, 4.1 i 4.2. 
 
3r. Seguir els tràmits reglamentaris. 

 
 
 
22.- CONVENI AMB EL CONSORCI DE PROMOCIÓ ECONÒMICA DE LLERIDA PER A 
LA CESSIÓ D'ÚS DE DOMINI PÚBLIC D'UN EDIFICI AL TURÓ DE GARDENY 
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Per unanimitat s'acorda: 
 
1. Aprovar la minuta del conveni entre l 'Ajuntament de Lleida i el 
Consorci de Promoció Econòmica de Lleida per a la cessió d'ús de 
domini públic d'un edifici situat a la meseta de Gardeny de 
titularitat municipal. 
 
2. Facultar a l'Il·lm. senyor alcalde per a la signatura del conveni 
del punt anterior i de quants documents siguin necessaris per 
l'execució del present acord. 

 
 
 
23.- APROVACIÓ PLEC DE CONDICIONS  DEL SERVEI DE DESRATITZACIÓ DE LA 
CIUTAT DE LLEIDA 2005-2007 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1. Contractar per procediment negociat sense publicitat a l'empresa 
AC PLAGUES URBANES SL, amb CIF núm. B-25387085, el servei de 
desratització de la ciutat de Lleida, pel període de dos mesos, 
gener i febrer 2005, per un import de 7.531,20 euros. 
 
2. El contracte es regirà pel Plec de Clàusules per als contractes 
de serveis d'aquest Ajuntament. 
 
3. Autoritzar la despesa per un import de 7.531,20 euros. 
 
4. Aprovar el Plec de clàusules administratives particulars que han 
de regir el concurs, per l'adjudicació del contracte del servei de 
desratització de la ciutat de Lleida. 
 
5. Autoritzar la despesa per un import màxim de 60.000,00 euros. 
 
6. Iniciar el procediment licitatori, mitjançant concurs pel 
procediment obert, de conformitat amb allò establert a l'art. 79 del 
Text Refós de la Llei de Contractes de les Administracions 
Públiques. 
 
7. L'adjudicació resta condicionada a l'existència de crèdit 
necessari i suficient de conformitat amb allò que estableix l'art. 
69.4 del Text Refós del a Llei de Contractes de les Administracions 
Públiques. 

 
 
 
24.- APROVACIÓ CONVENI REGULADOR DE LA PRESTACIÓ CONCERTADA DEL 
SERVEI PER AL DESENVOLUPAMENT DE PROGRAMES, PROJECTES I SERVEIS 
D'ATENCIÓ A LA INFÀNCIA I L'ADOLESCÈNCIA DEL BARRI DE LA MARIOLA, 
ENTRE L'AJUNTAMENT DE LLEIDA I L'INSTITUT DELS GERMANS MARISTES 
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Per unanimitat s'acorda: 
 
1. Aprovar el conveni regulador de la prestació concertada del 
servei per al desenvolupament de programes, projectes i serveis 
d'atenció a la infància i l'adolescència del barri de la Mariola, 
entre l'Ajuntament de Lleida i els Germans Maristes. 
 
2. Aprovar la despesa de 15.000 euros amb càrrec a la partida 
07.312.227.09 del pressupost del 2004. 

 
 
 
25.- CESSIO GRATUITA DE L'US DE DUES FINQUES MUNICIPALS, A FAVOR DE 
L' "INSTITUTO NACIONAL DE METEOROLOGÍA"  SITUADES A L'AMBIT DEL SUR 
NUM. 2 CIUTAT JARDI, PER TAL DE DESTINAR-LES A LA CONSTRUCCIÓ D'UN 
OBSERVATORI METEOROLOGIC 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1er.- Deixar sense efecte l'acord plenari núm. 23, de data 26 
d'abril de 2002, en virtut del qual s'aprovava la cessió gratuïta, a 
favor del Insituto Nacional de Meteorología de l'ús , per un termini 
de 30 anys, d'una finca municipal, situada a l'àmbit del SUR núm. 2 
Ciutat Jardí, confrontant amb el Campus Universitari d'Agrònoms, per 
tal de destinar-la a la construcció d'un Observatori meteorològic i 
instal·lacions complementàries. 
 
2on.- Cedir gratuïtament al Instituto Nacional de Meteorología, 
adscrit a la Secretaría General para la Prevención de la 
Contaminación y del Cambio Climático del Ministerio de Medio 
Ambiente, l'ús de dues finques  municipals situades a l'àmbit del 
Pla Parcial SUR-2 "Ciutat Jardí", "carrer E", destinades a Sistema 
d'Equipaments i a Zona Verda en el Planejament vigent, amb una 
superfície de 120 m2 i de 2.872 m2, respectivament, per tal de 
destinar-les a la construcció d'un observatori meteorològic. La 
primera finca  aixoplugarà l'edificació destinada a les dependències 
administratives de l'observatori i la segona, l'instrumental tècnic. 
Les dues finques, objecte de cessió d'ús, tenen la descripció 
registral següent: 
 
a) "Finca urbana, solar, situada a Lleida, en l'àmbit del SUR-2 
"Ciutat Jardí", Carrer "E" del Pla Parcial, destinada a Sistema 
d'Equipaments en el Planejament vigent, de 120 m2, de forma 
sensiblement rectangular. Confronta: Front, carrer "E"; Fons, Dreta 
i Esquerra, amb resta de finca municipal, destinada a equipaments."
 
Inscripció registral: pendent. 
 
Referència cadastral: en tràmit. 
 
b) "Finca urbana, solar, situada a Lleida, en l'àmbit del SUR-2 
"Ciutat Jardí", Carrer "E" del Pla Parcial, destinada a Zona Verda, 
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en el Planejament vigent, de 2.872 m2, de forma sensiblement 
rectangular. Confronta: Front, carrer "E"; Fons i Dreta, amb resta 
de finca municipal, destinada a zona verda i Esquerra, amb diverses 
finques particulars." 
 
Inscripció registral: pendent. 
 
Referència cadastral: en tràmit. 
 
3er. D'acord amb l'article 212 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 
d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei Municipal i de 
Règim Local de Catalunya i l'article 50 del Reglament de Patrimoni 
dels ens locals, l'inici de les obres de construcció de 
l'observatori meteorològic s'haurà de produir en el termini de 3 
anys, a comptar des de la signatura del conveni  administratiu que 
regularà la cessió. La destinació de les finques s'haurà de mantenir 
durant tot el termini dels 30 anys. En el supòsit que les obres no 
s'iniciessin en el termini assenyalat i/o no es mantingués la 
destinació de les finques, durant l'esmentat termini, l'ús de les 
finques revertirà al Patrimoni Municipal. 
 
4rt. Un cop hagi transcorregut el termini de 30 anys, la cessió d'ús 
s'extingirà automàticament, revertint, en conseqüència, l'ús de les 
finques a l'Ajuntament. No obstant això, l'ens cessionari podrà 
desmuntar l'instrumental tècnic de l'observatori. Tot això, sense 
perjudici que a la fi del termini de la cessió, ambdues 
institucions, Ajuntament de Lleida i Institut Nacional de 
Meteorologia, o organisme que el substituís en el futur, puguin 
establir una nova cessió d'ús de les finques que haurà d'ésser 
valorada , en el seu moment, d'acord a criteris d'oportunitat.   
 
5è.- L'eficàcia d'aquest acord resta condicionada  a què durant el 
termini de 30 dies d'informació pública a què es sotmetrà 
l'expedient administratiu no hi hagi al·legacions ni reclamacions. 
 
6è.- Aprovar el text del conveni que regularà la cessió d'ús a què 
es fa esment en els punts anteriors d'aquest acord.  
  
7è. Facultar a l'Il.lm. Sr. Alcalde, per a la signatura del conveni 
abans esmentat  i per a l'atorgament de quants documents fossin 
necessaris per a l'execució d'aquest acord." 

 
 
 
26.- CESSIO GRATUITA DE L'US D'UNA FINCA MUNICIPAL, A FAVOR DEL 
CONSELL COMARCAL DEL SEGRIÀ, SITUADA A LA PDA. CAPARRELLA, PER TAL 
DE DESTINAR-LA A LA CONSTRUCCIÓ D'UN CENTRE D'ACOLLIDA D'ANIMALS DE 
COMPANYIA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
  
1er. La cessió gratuïta, a favor del Consell Comarcal del Segrià, de 
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l'ús d'una finca de 15.003 m2, situada a la Pda. Caparrella, 
qualificada d'equipament, per tal de destinar-la a la construcció 
d'un centre d'acollida d'animals de companyia. La finca objecte de 
cessió té la descripció registral següent: 
 
"Finca rústega, situada a Lleida, Pda. Caparrella, qualificada de 
Sistema d'Equipaments en el vigent Pla General de Lleida 1995-2015 
amb una superfície de 15.003 m2. Confronta: Front, Sud-Oest, amb 
resta de finca municipal de la qual aquesta procedeix; Fons i Dreta, 
Nord-Est, en part amb finca propietat de la Comunitat de Religioses 
Carmelites Descalces de Lleida i en part amb resta de finca 
municipal; Esquerra, Nord-Oest, amb resta de finca municipal." 
  
Aquesta finca procedeix de segregació de la inscrita en el Registre 
de la Propietat núm. 1 de Lleida, Volum 651, Llibre, 244, Foli 60, 
Finca número 22.323. 
 
2on. D'acord amb els articles 211 i s.s. del Decret Legislatiu 
2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei 
Municipal i de Règim Local de Catalunya i els articles 49 i s.s. del 
Reglament de Patrimoni dels ens locals, l'inici de les obres de 
construcció del Centre d'acollida d'animals de companyia s'haurà de 
produir en el termini de 3 anys, a comptar des de la notificació 
d'aquest acord. La destinació de la finca s'haurà de mantenir durant 
tot el termini dels 30 anys. En el supòsit que les obres no 
s'iniciessin en el termini assenyalat i/o no es mantingués la 
destinació de la finca, durant l'esmentat termini, l'ús de la finca 
revertirà a l'Ajuntament de Lleida. 
 
3er. Un cop hagi transcorregut el termini de 30 anys, la cessió d'ús 
s'extingirà revertint, en conseqüència, l'ús de la finca a 
l'Ajuntament de Lleida junt amb les seves accessions. 
 
4rt. L'eficàcia d'aquest acord resta condicionada  a què durant el 
termini de 30 dies d'informació pública a què es sotmetrà 
l'expedient administratiu no hi hagi al·legacions ni reclamacions.
 
5è. El Consell Comarcal del Segrià podrà transmetre, en el futur, 
l'ús de la parcel.la, així com la gestió del centre d'acollida 
d'animals de companyia que s'hi construirà, a qualsevulla altra 
Administració, òrgan o organisme ad hoc que es pugui crear per a la 
gestió del servei,  amb la conformitat prèvia de l'Ajuntament de 
Lleida. 
  
6è. Facultar a l'Il.lm. Sr. Alcalde per a l'atorgament del conveni 
de cessió gratuïta d'ús i de  quants documents fossin necessaris per 
a l'execució d'aquest acord. 

 
 
 
27.- RATIFICAR EL PROTOCOL DE COL.LABORACIÓ ENTRE L'AJUNTAMENT DE 
LLEIDA I LA UNIVERSITAT DE LLEIDA, RELATIU A DIVERSES ACTUACIONS A 
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REALITZAR ALS CAMPUS UNIVERSITARIS D'AGRÒNOMS I DE CAPPONT 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1. Ratificar el Protocol de col·laboració, de data 16 de desembre de 
2004, entre l'Ajuntament de Lleida i la Universitat de Lleida, 
relatiu a diverses actuacions a realitzar per ambdues institucions 
als Campus universitaris d'Agrònoms i de Cappont. 
 
2.  Igualment, l'Ajuntament de Lleida es compromet  a dur a terme 
tots els tràmits administratius necessaris, incloent-hi l'adopció 
d'acords Plenaris i/o de la Junta de Govern Local o Resolucions 
d'Alcaldia,  per tal de concretar tots els compromisos que es 
deriven de l'esmentat Protocol. 
 
3. Facultar a l'Il.lm. Sr. Alcalde amb poders tant amplis com calguin 
per a l'execució d'aquest acord. 

 
 
 
28.- APROVACIÓ INICIAL DEL PLA PARCIAL DE LA DELIMITACIÓ DEL SUR-35 
(SÒL URBANITZABLE NO DELIMITAT D'ÚS INDUSTRIAL), SITUAT ENTRE LA CN-
II I LA PERLLONGACIÓ DE LA VARIANT SUD 
  
Per unanimitat s'acorda:  
 
1r.- Aprovar inicialment el pla parcial  de delimitació del SUR 35 
(sol urbanitzable no delimitat d'ús industrial) situat entre la CN-
II i la perllongació de la variant sud,  presentat per l'entitat 
"Aumeravilla SL" com a propietari únic de l'àmbit d'actuació, 
d'acord amb l'informe tècnic  i jurídic del Servei d'Urbanisme de 
data 25 de novembre del 2004.    
 
2n.- Sotmetre'l a informació pública pel termini d´un mes, 
mitjançant anunci al BOP, premsa local i tauler d´edictes municipal, 
i notificar-ho a les persones afectades 

 
 
 
29.- APROVACIÓ INICIAL DEL PLA PARCIAL URBANÍSTIC DEL SUR 35 (SÒL 
URBANITZABLE NO DELIMITAT D'ÚS INDUSTRIAL), SITUAT ENTRE LA CN-II I 
LA PERLLONGACIÓ DE LA VARIANT SUD 
  
Per unanimitat s'acorda:  
 
1r. Aprovar inicialment el projecte del pla parcial urbanístic del 
SUR 35, classificat de sòl urbanitzable no delimitat, d'ús 
industrial, que incorpora el projecte d'urbantizació  d' obra bàsica 
, presentat per l'entitat "Aumeravilla, SL" com a propietari únic de 
l'àmbit d'actuació, d'acord amb els informes del Servei d'Urbanisme 
de data 28 d'octubre del 2004 i del Servei d'Enginyeria de data 15 
de setembre del 2004, condicionant-lo a que prèviament a la seva 
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aprovació provisional es presenti un text refós que reculli les 
prescripcions assenyalades en els mateixos.    
 
2n.- Sotmetre'l a informació pública durant el termini d' un mes 
mitjançant anunci al BOP, premsa local i tauler d'edictes municipal 
i notificar-ho a les persones afectades. 

 
 
 
30.- APROVACIÓ DEFINITIVA DEL TEXT REFÓS DEL PROJECTE D'ESTUDI DE 
DETALL DE L'ILLA DELIMITADA PELS CARRERS PALAU, LA PALMA, LES MONGES 
I PLAÇA ERETA 
  
Per unanimitat s'acorda:  
 
1r.- Aprovar definitivament el text refós del projecte d' Estudi de 
detall de l'illa delimitada pels carrers Palau, La Palma, Monges i 
Plaça de l'Ereta,  presentat per l'entitat "Benito Arnó e Hijos SA", 
amb la prescripció assenyalada  en l'apartat cinquè d'aquest 
informe-proposta 
 
2n.- Publicar l'acord al BOP, Premsa Local i Tauler d'Edictes 
Municipal i notificar-ho als interessats. 

 
 
 
31.- APROVACIÓ INICIAL DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL PLA GENERAL DE 
LLEIDA A L'ÀMBIT DEL SUR 12 (SÒL URBANITZABLE DELIMITAT) SITUAT A 
MAGRANERS 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1. Aprovar inicialment la Modificació puntual de Pla General en el 
sector SUR12 (sol urbanitzable delimitat) consistent amb un 
increment de densitats amb destí d'habitatge protegit i un ajust de 
la delimitació en el sector, presentada pel Sr. Jaume Casanovas i 
altres, en el ben entès que prèviament a l'aprovació provisional cal 
aportar un document refós que incorpori les prescripcions dels 
apartats quart, cinquè, setè i vuitè d'aquest informe proposta. 
 
2. Aprovar el programa de participació ciutadana d'acord a l'apartat 
sisè del present informe proposta. 
 
3. Exposar al públic l'expedient amb publicació en el BOP, tauler 
municipal d'anuncis i publicació en els diaris locals pel termini 
d'un mes 

 
 
 
32.- APROVACIÓ CONVENI DE PLANEJAMENT PER AL DESENVOLUPAMENT DEL SUR 
12 (SÒL URBANITZABLE DELIMITAT) SITUAT A MAGRANERS 
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Per unanimitat s'acorda: 
 
1. APROVAR el text del conveni de planejament urbanístic pel 
desenvolupament del SUR12, a subscriure entre l'Ajuntament de Lleida 
i els propietaris particulars relacionats en el conveni, com a 
propietaris majoritaris del Sector, condicionant la validesa i 
eficàcia d'aquest acte a la  signatura del present conveni ,  previa 
acreditació de la inscripció  de l'escriptura de propietat dels 
propietaris particulars en el Registre de la propietat de Lleida. 
 
2. FACULTAR a l'Il·lm. Sr. Alcalde, per a la signatura d'aquest 
conveni i per a prendre totes les resolucions necessàries per al 
desenvolupament del mateix. 
 
 
3. SOTMETRE el present conveni un cop signat a informació pública , 
mitjançant anunci al BOP, premsa i al tauler d' edictes municipal 
,conjuntament amb l' expedient relatiu a l' aprovació inicial de la 
modificació puntual del Pla General de Lleida en aquest mateix àmbit 
d'actuació. 

 
 
 
33.- APROVACIÓ CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE L 'AJUNTAMENT DE 
LLEIDA I  LA GENERALITAT DE CATALUNYA, DEPARTAMENT DE MEDI AMBIENT I 
HABITATGE, PER A L'OFICINA DE REHABILITACIÓ D'HABITATGES, ANY 2004 
  
Per unanimitat s'acorda:                                          
                                                        
1r.- Aprovar el text  del Conveni de col.laboració entre 
l'Ajuntament de Lleida i la  Generalitat  de  Catalunya, 
Departament  de Medi Ambient i Habitatge, en relació amb les 
funcions d'informació i assessorament a dur a terme per l'Oficina de 
gestió  per a la rehabilitació d'habitatges de l'Ajuntament de 
Lleida durant l'any 2004.  
                                                                   
     
2n.- Facultar a l'Il.lm. Sr. Alcalde per a que en representació de 
la Corporació procedeixi a  la  signatura  de  quants  documents 
siguin necessaris per a l'executivitat d'aquest acord.             

 
 
 
34.- APROVACIÓ PROJECTE D'OBRES DE REMODELACIÓ DEL PAVIMENT I DELS 
SERVEIS DE L'EIX COMERCIAL (FASE II) I EXPOSICIÓ A INFORMACIÓ 
PÚBLICA DE L'ENTORN DE LA CATEDRAL 
  
Amb 18 vots a favor del PSC, PP, ERC-EV i ICV-EA i 7 abstencions de 
CiU,  s'acorda: 
 
1r.- Aprovar el PROJECTE DE REMODELACIÓ DE PAVIMENT I SERVEIS DE 
L'EIX COMERCIAL DE LLEIDA (FASE II), TRAM: CARRERS MAJOR-VILA DE 
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FOIX-ALCALDE MESTRE, per un pressupost d'1.083.775,48  euros. 
 
2n.- Obrir un període d'informació pública de 30 dies perquè es 
pugui examinar l'esmentat projecte i formular les al.legacions 
pertinents. En cas que  no se'n presentin considerar-lo aprovat 
definitivament.   
   
3r.- Delegar a la Junta de Govern Local la resolució de les 
al.legacions, en el seu cas, i l'aprovació definitiva del projecte 
abans esmentat. 

 
 
 
35.- APROVACIÓ DEL PROJECTE DE REMODELACIÓ DEL PAVIMENT I DELS 
SERVEIS DE L'EIX COMERCIAL (FASE II) I EXPOSICIÓ A INFORMACIÓ 
PÚBLICA DEL CARRER MAJOR 
  
Amb 18 vots a favor del PSC, PP, ERC-EV i ICV-EA i 7 abstencions de 
CiU,  s'acorda: 
 
1r.- Aprovar el PROJECTE DE REMODELACIÓ DE PAVIMENT I SERVEIS DE 
L'EIX COMERCIAL DE LLEIDA (FASE II), TRAM: CARRER MAJOR, per un 
pressupost d'1.128.163,84 euros.  
 
2n.- Obrir un període d'informació pública de 30 dies perquè es 
pugui examinar l'esmentat projecte i formular les al.legacions 
pertinents. En cas que  no se'n presentin considerar-lo aprovat 
definitivament.   
 
3r. Delegar a la Junta de Govern Local la resolució de les 
al·legacions, en el seu cas, i l'aprovació denifitiva del projecte 
abans esmentat.  

 
 
 
36.- APROVACIÓ DEL PROJECTE D'OBRES DE REMODELACIÓ DEL PAVIMENT I 
DELS SERVEIS DE L'EIX COMERCIAL (FASE II) I EXPOSICIÓ A INFORMACIÓ 
PÚBLICA DELS CARRERS MAGDALENA I PI I MARGALL 
  
Amb 18 vots a favor del PSC, PP, ERC-EV i ICV-EA i 7 abstencions de 
CiU, s'acorda: 
 
1r.- Aprovar el PROJECTE DE REMODELACIÓ DE PAVIMENT I SERVEIS DE 
L'EIX COMERCIAL DE LLEIDA (FASE II), TRAM: CARRERS MAGDALENA I PI I 
MARGALL, per un pressupost de 2.377.463,02 ¿.  
 
2n.- Obrir un període d'informació pública de 30 dies perquè es 
pugui examinar l'esmentat projecte i formular les al.legacions 
pertinents. En cas que  no se'n presentin considerar-lo aprovat 
definitivament.   
   
3r.- Delegar a la Junta de Govern Local la resolució de les 



 
 
 
 
 
 

 21

al.legacions, en el seu cas, i l'aprovació definitiva del projecte 
abans esmentat. 

 
 
 
37.- SOL·LICITANT A L'AGÈNCIA CATALANA DE L'AIGUA L'ATRIBUCIÓ DE 
FONS CORRESPONENTS A LES DESPESES D'EXPLOTACIÓ DE L'EDAR DE LLEIDA, 
PER L'ANY 2004 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Sol·licitar a l'Agència Catalana de l'Aigua l'atribució de fons 
corresponent a les despeses d'explotació de l'EDAR de Lleida per un 
import d'un milió tres-centes quinze mil quatre-cents dos euros amb 
quaranta cèntims (1.315.402,40) més IVA, per l'any 2004, segons 
s'exposa i justifica en l'estudi adjunt, amb efectes de l'1 de gener 
de 2004. 

 
 
 
38.- MOCIÓ RELATIVA Al SUPORT A  LES FEDERACIONS I  SELECCIONS 
ESPORTIVES CATALANES PER AL SEU RECONEIXEMENT INTERNACIONAL I DE 
SUPORT AL  POBLE DE MADRID PER SER SEU DELS JJOO DE L'ANY 2012 
  
Se sotmet a debat i votació la moció conjunta  (de forma total o 
parcial) que de sota es transcriu, relativa al suport a les 
federacions i seleccions esportives catalanes per al seu 
reconeixement internacional i de suport al poble de Madrid per a ser 
seu dels JJOO de l 'any 2012. Aquesta moció fa decaure (per consens) 
les mocions presentades pels grups municipals del PP, d'ERC-EV i 
d'ICV-EA relatives a les qüestions incloses en la mateixa. 
 
Sotmesos a votació els punts 1 a 3 de la moció conjunta, amb 21 vots 
a favor dels grups municipals del PSC, CiU, ERC-EV i ICV-EA i 4 
abstencions del grup municipal del PP, s'acorda: 
 
"El Ple de la Paeria de Lleida: 
1r. Reitera el suport a les federacions i seleccions esportives 
catalanes per al seu reconeixement internacional i per a que puguin 
competir oficialment. 
 
2n. Insta el Govern de la Generalitat a seguir de manera acurada i 
diligent la resolució 164/VII del Parlament de Catalunya, sobre el 
suport a les federacions i les seleccions esportives catalanes. 
 
3r. Insta el Govern de la Generalitat a promoure un acord amb el 
Govern de l'Estat perquè modifiqui la "Ley 10/1990, de 15 de 
octubre, del Deporte", amb l'objectiu que no pugui ser utilitzada 
com a argument polític pels detractors de l'existència de seleccions 
esportives catalanes". 
 
Sotmès a votació el punt quart de la moció, per unanimitat s'acorda:
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"El Ple de la Paeria de Lleida manifesta que les institucions han de 
seguir impulsant la pràctica de l'esport i les competicions 
esportives en un clima de col·laboració. És en aquest sentit que 
l'Ajuntament de Lleida expressa el seu suport al poble de Madrid per 
tal que aquesta ciutat assoleixi la designació com a seu dels Jocs 
Olímpics del 2012". 

 
 
 
39.- MOCIÓ DEL GRUP D'ERC-EV DE SUPORT A LA COMISSIÓ DE LA DIGNITAT 
I ALTRES ACORDS  RELATIUS AL RETORN DELS "PAPERS DE SALAMANCA" 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Expressar el suport a la Comissió de la Dignitat, entitat cívica 
que des del 2002 lluita pel retorn dels "Papers de Salamanca". 
 
2n. Demanar al Govern Espanyol el retorn íntegre de tots els 
documents i d'altres materials espoliats per la DERD (Delegació del 
Estado para la Recuperación de Documentos) i d'altres organismes els 
anys 1938 i 1939 al nostre país i retinguts avui a l'Arxiu de 
Salamanca. 
 
3r. Expressar la nostra solidaritat a tots aquells ajuntaments i 
altres entitats i particulars que lluiten pel retorn dels seus 
arxius. 
 
4t. Adherir-nos a la campanya específica engegada aquesta tardor per 
la Comissió de la Dignitat anomenada "Operació Retorn". 
 
5è. Comunicar aquest acord al Govern espanyol, a les associacions de 
municipis, al Parlament de Catalunya i a la Comissió de la Dignitat.
 
 
INTERVENCIONS 
 
Punt número 8. Aprovació de la classificació  dels llocs de treball 
de l’Ajuntament de Lleida 
 
La Sra. López obre el torn d’intervencions manifestant que el seu 
grup votarà a favor d’aquest punt. Tot i això, vol fer constar que 
aquesta classificació afecta quaranta-un funcionaris i resol les 
al·legacions que calia haver resolt al mes de maig; encara queden 
més de cent al·legacions per resoldre, la qual cosa demostra que hi 
ha un important endarreriment. Demana que s’agiliti el procés de 
resolució d’aquestes peticions que afecten  funcionaris de la casa. 
 
La Sra. Tarruella també vol manifestar una queixa similar a la ja 
explicada per la Sra. López. També hi votaran a favor. Vol denunciar 
el gran retard que s’està produint en el procés de catalogació. Ara, 
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al mes de desembre, es resolen les al·legacions presentades al mes 
de maig. Creu que aquest ritme farà que el procés de catalogació es 
converteixi en gairebé etern. Cal resoldre-ho amb més rapidesa, ja 
que hi ha descontentament per part dels funcionaris  per aquest fet. 
Demana, també, que la partida de catalogació sigui inclosa en el 
proper pressupost. El tema de la catalogació i la renegociació del 
conveni són peticions formulades ja fa molts anys. Demana que la 
comissió paritària es reuneixi més sovint o que, si més no, es 
resolgui el màxim nombre  possible d’expedients.  
 
El Sr. Alonso explica que el Comitè de revisió de la  catalogació es 
reuneix habitualment dos cops  l’any, d’acord amb els sindicats. La 
catalogació és un document permanentment obert, que es va aprovar 
inicialment en l’anterior mandat. L‘única obligació de revisió és la 
que correspon als llocs de treball que s’han  modificat o que són de 
nova creació; hi ha molts funcionaris que han presentat 
reclamacions, tot i que no es dóna cap dels dos casos esmentats en 
els que s’ha de fer la revisió. El Comitè va acordar que en la 
reunió del mes de desembre s’estudiessin les quaranta-una 
reclamacions pendents i deixar per a la propera reunió (abril o maig 
de l’any vinent) la revisió de les altres peticions; un bon nombre 
d’aquestes peticions hauran de ser rebutjades, ja que no hi ha 
canvis en els llocs de treball, sinó que són reiteracions de 
peticions ja resoltes en sentit negatiu. Destaca que s’han resolt 
qüestions importants per a diversos col·lectius com són els casos 
dels ludotecaris, l’OMAC o el centre de distribució i manipulació 
del paper. S’han resolt les qüestions més importants que quedaven 
pendents en matèria de catalogació.     
 
La proposta s’aprova per unanimitat. 
 
Punt número 21. Aprovació definitiva de les ordenances fiscals per 
a l’any 2005 
 
La Sra. Arnalot manifesta que el vot del seu grup serà contrari, 
en coherència amb allò que van votar en el moment d’aprovació 
inicial.  
 
El Sr. Tugues també manifesta que el seu vot serà contrari. Lamenta 
que no s’hagin acceptat algunes al·legacions que proposaven el 
mateix que el seu grup va plantejar en el debat anterior.  
 
La Sra. Mínguez explica que s’han presentat a les ordenances set 
al·legacions, de les quals han estat acceptades quatre. Les tres 
al·legacions rebutjades ho han estat per no compartir el criteri 
d’actualització de les ordenances proposat per l’Equip de Govern ja 
que pretenien la congelació de l’IBI i de l’ICIO.  
 
S’aprova la proposta amb 14 vots a favor dels grups del PSC, ERC-EV 
i ICV-EA i 11 vots en contra dels grups de CiU i PP. 
 
Punts números 34 a 36. Projectes de remodelació del paviment i dels 
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serveis de l’Eix Comercial (Fase II) 
 
La Sra. Alòs diu que el vot del seu grup serà el de l’abstenció, el 
 mateix que quan es va aprovar el projecte de la primera fase. 
Recorda que des de l’any 1995 el grup de CiU havia proposat incloure 
en l’annex d’inversions la remodelació de l’anomenat Eix Comercial. 
Estan, doncs, a favor de fer aquesta obra. Malgrat això, també vol 
recordar que quan es va debatre la primera fase del projecte ja es 
van presentar també algunes al·legacions referents  a aquesta segona 
fase; en concret, destaca la necessitat de remodelar la plaça de 
Sant Francesc o l’arranjament  de la plaça de Sant Joan. Esmenta, 
també, que no es resol l’eliminació de les barreres arquitectòniques 
del pàrquing de Blondel i que no queda clar el criteri de 
repartiment i prorrateig de les contribucions especials de la zona 
de la Catedral entre els comerciants del carrer Major (aquest darrer 
tema el comentaran de forma més específica en la Comissió 
Informativa d’Urbanisme).  
 
La Sra. Camps recorda que els projectes que es presenten a aprovació 
suposen duplicar la longitud, la  superfície i el cost, en 
referència a les obres fetes l’any passat. Els projectes s’han 
presentat parcialment a les associacions de veïns i comerciants 
afectats.  Ara s’inicia un procés d’informació pública que ve a 
completar el que es va fer en l’aprovació de l’avantprojecte. Les 
contribucions especials es fixaran un cop acabat el procés 
d’informació pública. La plaça de Sant Francesc forma part d’un 
projecte independent que ara s’està  redactant  i que s’independitza 
de la resta d’obres de l’Eix (per motius econòmics i pel temps 
d’execució). Creu que s’està encarrilant força bé aquesta segona 
fase, que és força més ambiciosa que la primera. El procés ha estat 
participatiu en tot moment i es té la col·laboració dels veïns i 
comerciants.  
 
S’aprova la proposta amb 18 vots a favor dels grups del PSC, PP, 
ERC-EV i ICV-EA i 7 abstencions del grup de CiU. 
 
Punt número 38. Moció conjunta relativa al suport a les federacions 
i seleccions esportives catalanes per al seu reconeixement 
internacional i de suport al poble de Madrid per a ser seu dels JO 
de l’any 2012 
 
Prèviament al debat de la moció, el Sr. alcalde explica que el text 
que serà sotmès a debat i votació és el resultat de la refosa i 
negociació efectuada pels portaveus dels grups municipals amb 
relació a les mocions inicials presentades pels grups del PP, ERC-EV 
(dues) i ICV-EA. La moció consta de quatre punts, dels quals els 
tres primers seran votats de manera conjunta i el quart  de manera 
independent.  
 
La Sra. Arnalot explica que el seu grup s’abstindrà en la votació 
sobre els tres primers punts de la moció, que fan referència al 
suport a les federacions i seleccions esportives catalanes per al 
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seu reconeixement internacional. En el que fa referència al quart 
punt (que respon al text de la moció que havia presentat el grup del 
PP) el seu vot serà favorable. Creu que el suport a la candidatura 
de Madrid per a seu dels JO és un acte de justícia, ja que quan 
Barcelona va presentar la seva candidatura per a l’any 1992, va 
comptar amb l’adhesió de tota la societat, partits polítics i molts 
ajuntaments. El  grup del PP va presentar la moció de suport a 
aquesta candidatura arran de les desafortunades declaracions del Sr. 
Carod-Rovira. L’objectiu del grup municipal no ha estat crear 
polèmica, sinó donar suport a la candidatura de Madrid, tal com es 
va fer en el cas de Barcelona. Diu que ahir el Parlament de 
Catalunya va aprovar per unanimitat una moció donant suport a la 
candidatura de Madrid com a seu dels JO del 2012. La moció inicial 
del Grup Popular està recollida en el punt quart de la moció 
conjunta, per això retiren la proposta original i votaran a  favor 
del quart punt del text consensuat. 
 
El Sr. Pané explica que la moció presentada pel seu grup va ser 
motivada per la presentació de les mocions dels grups del PP i 
d’ERC-EV. L’exposició de motius de la moció del Grup Popular la 
qualifica d’excessiva, tot i que està d’acord en ajudar  Madrid 
perquè sigui la seu dels Jocs. Les mocions d’ERC-EV venien a ser, en 
certa manera, una resposta a alguna de les afirmacions que  
constaven en l’esmentada exposició de motius de la proposta del PP. 
Creu que calia parlar de les seleccions catalanes i de 
l’organització d’uns JO; per això van presentar una moció en la qual 
es donés suport a una aspiració nacional (com és  tenir seleccions 
esportives) i, al mateix temps, es manifestés la solidaritat amb un 
poble que estimem i és germà, com és el poble de Madrid. Es pretenia 
una moció de síntesi amb un esperit de defensa de la unitat de les 
forces polítiques en tot allò que suposi defensar les aspiracions 
nacionals de Catalunya. Esmenta l’exemple de la posició del Grup 
Parlamentari d’IC  sobre el fet que és necessari que tots els grups 
parlamentaris participin en la redacció del nou Estatut. Creu que no 
s’hi val a fer un joc partidista d’algunes qüestions, encara que 
pugui suposar guanyar-se algunes simpaties. En allò que és nacional 
hem de ser-hi tots. Explica amb detall el contingut de la moció 
presentada pel seu grup i la voluntat de consens que pretenia. Creu 
que l’organització dels JO per part de Madrid ha de tenir no només 
la solidaritat del conjunt de pobles de l’Estat espanyol, sinó que 
també s’ha de sustentar sobre el propi esperit olímpic. Les 
olimpíades no són una política estatal ni partidària; darrere ha de 
lluir l’esperit que van crear fa molts segles els jocs olímpics a 
Grècia. Per aquests motius no tenen cap inconvenient a retirar la 
proposta de moció que van presentar i sumar-se a la victòria que 
ahir es va obtenir al Parlament de Catalunya, amb una considerable 
unitat. Lamenta que el PP encara sigui renuent  al reconeixement de 
les seleccions catalanes, tot i que tenen tota la llibertat per fer-
ho. Anuncia el vot a favor de la proposta de moció.  
 
El Sr. Sàez manifesta la seva sorpresa perquè en el fons tots estem 
parlant del mateix, tot i que hi ha diferències sobre en quin dels 
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punts cal posar-hi més èmfasi (la defensa de les seleccions 
nacionals esportives catalanes, la defensa que no hi hagi boicots al 
productes catalans o el suport a Madrid pels JO de l’any 2012). Els 
 sembla bé que Madrid organitzi uns JO, com també els  semblaria bé 
que els organitzés una altra gran ciutat, ja que  el que més  
importa al moviment olímpic és el bon desenvolupament dels jocs. Per 
això no tenen cap inconvenient a donar el seu suport al poble de 
Madrid en la seva aspiració d’organitzar uns JO; però, com a 
responsables polítics de la ciutat de Lleida,  creu que cal posar 
mes èmfasi en allò que afecta  la nostra identitat i el nostre 
teixit productiu. Voldria que en aquestes prioritats nacionals el 
suport de la corporació fos unànime. Comenta que elaborar la moció 
conjunta ha requerit un esforç; creu que hauria estat més positiu 
dedicar tots aquests esforços a defensar el nostre país i no a 
intentar trobar solucions de compromís.  
 
El Sr. Tugues explica que quan van llegir la moció del PP també van 
pensar a presentar una altra moció, perquè la proposta del Grup 
Popular era francament parcial i incompleta. Es demanava només 
solidaritat amb Madrid, com a resposta d’unes declaracions 
imprudents d’un polític català, sense tenir en consideració que tots 
els partits polítics catalans (sense excepció) van manifestar 
immediatament el suport a la candidatura olímpica madrilenya.  
Malgrat aquestes declaracions, també acte seguit, es va promoure 
(fins i tot des de televisions públiques autonòmiques) una campanya 
de boicot  a productes catalans. Cal manifestar la solidaritat amb 
Catalunya abans que amb Madrid. Explica les mocions presentades pels 
grups d’ERC-EV i ICV-EA i les valora. Però, sabedors que el 
Parlament de Catalunya tenia previst aquesta setmana tractar una 
moció sobre aquest tema, van considerar que calia unificar el 
discurs i fer una declaració coherent amb la declaració 
parlamentària.  Per aquest motiu la portaveu del seu grup es va 
posar en contacte amb la resta de portaveus per arribar a un acord 
que propiciés una moció conjunta. S’accepta el text conjunt per tal 
de buscar un consens que és absolutament  necessari. 
   
El Sr. Alonso recorda que en el Ple de novembre de 1998 es va 
aprovar una moció (a proposta del portaveu del grup de CiU) en 
defensa de les seleccions esportives catalanes. El Parlament de 
Catalunya, al juliol del 2004, va aprovar una proposició no de Llei 
a favor de les federacions i de les seleccions esportives catalanes. 
Es tracta, doncs, d’un debat reincident. El seu grup no ha volgut 
presentar una altra moció: el que calia era arribar a un acord entre 
tots els grups municipals. Ha estat necessari fer un esforç, la qual 
cosa creu que cal agrair als portaveus de tots els grups. La 
proposta no satisfà totalment a ningú, però recull el fons de la 
qüestió. Calia també ser coherent amb la declaració d’ahir del 
Parlament. L’ambient enrarit dels darrers dies no beneficia ningú i 
aquest “boicot mediàtic” (probablement no real) perjudica la imatge 
de Catalunya com a país. S’ha volgut arribar a aquest acord i també 
s’ha volgut manifestar el suport del seu grup amb totes les 
iniciatives que es proposin a l’Estat i que serveixen per promoure  
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l’economia i per a la projecció general. Per això es manifesta la 
solidaritat amb la candidatura de Madrid i també, de forma especial, 
amb la concessió a la ciutat de Saragossa de l’exposició 
internacional. Reitera l’agraïment als grups per l’esforç que han 
fet. Creu que no cal insistir a buscar les diferències entre els 
grups (que hi són i la pluralitat és bona),  sinó a buscar el 
consens en el temes que són d’interès per a la ciutat de Lleida i 
del conjunt del país.  
 
La Sra. Arnalot creu que és important destacar (tal  com  ha fet el 
Sr. Alonso) la voluntat de consens per part de tots els grups en 
referència a aquesta moció. Tothom va dir allò que va considerar 
oportú i tothom va cedir per tal d’arribar a un acord. El Grup 
Popular va cedir moltíssim en la Junta de Portaveus i malgrat això 
l’acord no va poder ser total. Creu que hauria estat just reconèixer 
aquest esforç de cessió per part del seu grup i no considera en cap 
cas procedent que se’ls  vulgui fer cap retret: això no es pot 
acceptar. No és acceptable que es digui que volen embolicar el tema 
i que sembli que se’ls  renyi. No es pot acceptar, quan un grup 
polític fa aquest esforç, que sigui tractat de la manera  que ho ha 
fet algun dels grups de la corporació. No els  agrada el 
comportament d’algun dels portaveus dels grups municipals: ni com 
actuen ni com parlen (especialment com parlen). Vol que constin 
expressament en acta aquestes manifestacions.  
No volia parlar del boicot a productes catalans; però ara vol dir 
que aquest boicot només ha estat per culpa  de les declaracions d’un 
líder polític. Recorda que el president de la Generalitat, amb molt 
bon criteri, va anar a parlar amb l’alcalde de Madrid i van deixar 
les coses clares. Parlant, la gent s’entén.  Respon al Sr. Sàez 
dient que no és el mateix que es facin uns jocs olímpics en alguna 
ciutat del món allunyada que  es facin a quatre-cents quilometres de 
la nostra ciutat. Els JO a Madrid beneficiaran  les ciutats 
catalanes i  tot Espanya, en els àmbits econòmic, cultural i social; 
tal com van beneficiar quan es van fer les olimpíades a Barcelona. 
Defensa la bondat del sistema democràtic que permet la confrontació 
d’idees de les persones i grups amb diferents sensibilitats i que 
permet també arribar a acords entre totes les formacions polítiques, 
tal  com desitjava el seu grup. 
 
El Sr. Pané diu que potser la Sra. Arnalot no va entendre 
l‘expressió de queixa que plantejava perquè el Partit Popular es 
mostri renuent a la possibilitat que Catalunya tingui seleccions 
catalanes. Recorda que els jocs olímpics eren un pacte entre ciutats 
per a la pau i per a la mútua coneixença, cosa que és molt 
important.  
 
El Sr. Sàez respon a les afirmacions de la Sra. Arnalot en 
referència al seu desgrat sobre com parlen algun dels portaveus dels 
grups. Potser no li agradarà la forma, però el que preocupa al Sr. 
Sàez no és el “com” sinó el “què” diu de vegades el Grup Popular; és 
pitjor el fons que la forma. Diu que, d’un boicot, el responsable és 
aquell que el fa. Diu que de la mateixa manera que es va demanar al 
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president de la Generalitat que actués, s’havia d’haver demanat 
també als responsables polítics de Madrid que fessin el possible 
perquè aquest boicot no es produís. Creu que cal canviar l’actitud 
de demanar disculpes quan hi ha un atac contra interessos econòmics 
o de sentiments del nostre país. Pregunta què passarà si l’Estatut 
que surti aprovat majoritàriament pel Parlament de Catalunya no és 
del grat de les institucions de l’Estat: caldrà, també, demanar 
disculpes? Creu que quan es parla dels esforços de consens cal tenir 
en consideració que no s’ha aconseguit la unanimitat en tot l’acord; 
l’esforç ha estat un acord global en el qual  participa tothom tret 
del grup del PP. Estan legitimats per fer-ho i és una opció 
legítima, però l’abstenció no suposa estar-hi d’acord.  
 
La Sra. Arnalot, per al·lusions, respon al Sr. Sàez dient que ha 
parlat de boicot perquè aquest concepte ha estat anomenat en el 
debat. No ni ha hagut cap boicot a Madrid. El conseller Sr. Huguet 
va dir que existia, però no ho ha demostrat; si no ho pot demostrar 
caldria que retirés allò que va dir.  
 
Els punts 1 a 3 de la moció s’aproven amb 21 vots a favor dels grups 
del PSC, CiU, ERC-EV i ICV-EA i 4 abstencions del grup del PP. 
 
El punt quatre s’aprova per unanimitat. 
 
Punt número 39. Moció del grup d’ERC-EV de suport a la Comissió de 
la Dignitat i altres acords relatius al retorn dels papers de 
Salamanca 
 
 El Sr. Sàez explica la moció i una modificació que s’hi ha 
introduït. Per poder facilitar la unanimitat, accepta  suprimir, en 
el punt quatre de l’acord,  la darrera frase a partir de l’expressió 
“operació retorn”. Aquest paràgraf manifestaria, doncs, un suport 
genèric a l’operació i no plantejaria el suport a actuacions 
concretes. Es cert que el Ple ja s’ha pronunciat anteriorment, en 
altres mandats, sobre aquesta qüestió. Però, crec que ara hi ha 
noves circumstàncies que justifiquen la moció, especialment el fet 
que és possible que sigui la darrera moció que es presenti sobre 
això. Diu que des d’aquest matí està reunida la comissió d’experts 
que ha de proposar al Ministeri de Cultura una resolució definitiva 
sobre els “papers”. Malgrat la iniciativa legislativa del Parlament 
de Castella i Lleó (que no es vinculant) hi ha informacions que 
avancen que la proposta serà lliurar a la Generalitat tots els 
documents. Creu que en aquesta possible immediata resolució ha 
tingut molt a veure la “imprudència” d’ERC de fixar aquesta qüestió 
com a condició de pactes polítics. Celebra que aquesta “imprudència” 
pugui permetre que el nostre país recuperi part de la seva identitat 
i de la seva memòria, manllevada per dret de conquesta. Celebra 
també la unanimitat i el fet que tothom es pugui expressar en 
democràcia amb total llibertat.  
 
El Sr. Pané recorda que ja en el mandat passat el Ple va aprovar una 
moció en què reclamava el retorn dels papers de Salamanca: per 
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dignitat, per unitat d’arxiu i per voluntat dels catalans. Això va 
ser un acte de responsabilitat. Tot i això, en els escons de la 
Paeria,   formen part de la Comissió per la Dignitat i han dedicat 
el seu esforç a fer possible que aquests papers tornin a Catalunya. 
La reclamació es fa per justícia i per sentit comú. Les formacions 
polítiques amb expressió i voluntat  nacional hem fet actes per tot 
el territori explicant es contingut d’aquest espoli documental i 
plantejant la reclamació que calia per aconseguir aquest retorn. Ha 
estat un esforç col·lectiu i comunitari per agrair.  
 
La Sra. Arnalot també  esmenta  l’antecedent de la moció presentada 
el mes de setembre del 2002 i va ser també conjunta. El grup del PP 
votarà a favor del retorn dels papers de Salamanca. 
 
La Sra. Alòs també fa recordatori de la moció presentada pel seu 
grup el passat mandat i que va tenir el suport de tots els grups a 
excepció del Grup Popular. En aquell debat va quedar clar que no era 
un arxiu i per tant no és certa la unitat d’arxiu que es pretén 
defensar,  ja que és un dipòsit fruit d’un espoli. No cal ara 
reiterar coses sabudes. Alguns particulars han recuperat ja fons 
d’aquest arxiu mitjançant reclamacions per la via judicial.  Recorda 
l’acte solemne de la Comissió de la Dignitat a la Diputació de 
Lleida, a la seu de l’IEI, on es va convidar  tots els responsables 
del ajuntaments dels quals hi havia documentació confiscada a 
Salamanca. Explica les pancartes que es van lliurar en aquest acte 
perquè en pengessin en els balcons dels ajuntaments. Espera que el 
resultat dels treballs de la comissió d’experts sigui positiu i es 
retornin els documents. El seu vot serà afirmatiu. 
 
El Sr. Alonso vol manifestar la satisfacció del seu grup pel consens 
que avui recull aquesta moció, Creu que la resolució d’aquesta 
qüestió ve a tancar el procés de transició de la dictadura a la 
democràcia al nostre país. S’han fet grans avanços en la devolució 
del patrimoni espoliat a partits i sindicats per causa de la guerra; 
s’ha fet el reconeixement dels presoners de la dictadura i dels 
militars republicans. Quedava pendent un tema simbòlic i important 
com aquest. Creu que si les previsions positives sobre la resolució 
d’aquest tema són certes serà a causa del “talante” del govern de 
l’Estat espanyol que permet que una iniciativa com aquesta vagi 
endavant.  
 
La Sra. Arnalot vol aclarir a la Sra. Alòs que el grup del PP no va 
votar en contra de la moció del més de setembre de 2002. La Sra. 
Alòs aclareix que en la seva intervenció ha dit que el grup del PP 
no va donar suport a la moció; no va dir que votés en contra.   
 
La moció s’aprova per unanimitat.  
 
Precs i preguntes  
 
El Sr. Padilla formula la pregunta següent: recorda que en el Ple 
d’abril del 2004, el grup de CiU va presentar una moció sobre el 
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transport públic al polígon industrial el Segre i a altres punts. 
Aquesta moció va ser rebutjada per la majoria del govern, adduint 
que no hi havia prou demanda i que s’estaven fent estudis sobre la 
qüestió. Han passat nou mesos i no hi ha noves informacions. Fa pocs 
dies, en un mitjà de comunicació es va publicar una noticia sobre la 
petició, per part de empleats dels polígons industrials, de poder 
disposar d’un servei d’autobús. Es deia que empresaris i 
treballadors dels polígons consideren necessària una línia d’autobús 
que connecti el centre de la ciutat amb aquestes zones industrials. 
Des de l’Ajuntament es va contestar que s’havia encarregat a 
l’empresa gestora del servei un estudi de viabilitat per  implantar 
aquesta línia. Si s’han fet aquests estudis, volen saber per quin 
motiu s’ha perdut tant de temps des de la presentació de la moció.  
Sobre aquest tema pregunta: 
  Quin és l’estat actual de la qüestió? Ha canviat el criteri de 
l’Equip de Govern respecte al que tenia en la sessió plenària del 
passat mes d’abril? Si existeix aquest estudi, quan estarà 
disponible i quan es farà arribar als grups? 
Si no s’ha fet aquesta pregunta en la Comissió de Seguiment del 
servei és perquè la freqüència de les  reunions  fa que el seu grup 
es vegi obligat a formular la pregunta al Ple.  
El Sr. alcalde diu que es va informar en la Comissió de Seguiment 
del servei i que  l’encàrrec a SARBUS d’aquest estudi també està 
fet.  
El Sr. Llop diu que la Paeria té present aquest tema en l’agenda de 
treball i ja ha fet passos en aquesta direcció. En el context de 
l’acord entre la Paeria, el Consell Comarcal del Segrià i la 
Secretaria de Mobilitat del Departament de Política Territorial, 
signat el dia 9 de juliol d’enguany, que té la voluntat de fer tots 
els estudis necessaris per  millorar el transport públic en l’entorn 
de la ciutat, s’ha introduït de manera específica la qüestió de la 
millora del transport públic als polígons. És un objecte d’estudi en 
curs i en el pressupost de la Generalitat de l’any 2005 hi ha 
previstes partides pressupostàries per a programes pilot per 
augmentar el servei de transport públic a polígons industrials. En 
aquest grup de treball s’ha introduït aquest tema per poder fer els 
estudis i dotar-lo de pressupost. En els mesos propers, quan hi hagi 
resultats,  s’informarà més detalladament en l’organisme municipal 
corresponent.  
El Sr. Padilla demana, una vegada més, que la Comissió de seguiment 
es reuneixi més sovint per informar sobre un tema tan important com 
és el transport públic. Els grups no tenen prou informació i se 
n’assabenten sovint pels mitjans de comunicació. 
El Sr. Alonso  vol desmentir l’afirmació del Sr. Padilla sobre la 
llarga periodicitat de les reunions de la Comissió de Seguiment. 
Aquesta comissió es reuneix amb la periodicitat que marca el seu 
reglament. S’han fet sessions amb anterioritat a la posada en marxa 
del carril bus,  una altra vegada per avaluar les mesures 
correctores i de modificació del transport públic i s’ha reunit, 
recentment, on es va informar  sobre l’encàrrec de l’estudi a SARBUS 
per implantar el transport públic als polígons. La comissió es 
reunirà quan correspongu,i d’acord amb el seu ritme habitual de 
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reunions.  
 
 
El Sr. Tugues formula una altra pregunta. Diu que fa algunes 
setmanes que es van assabentar pels mitjans de comunicació que 
l’Alcaldia havia dictat un Decret, mitjançant el qual s’anul·laven 
unes sancions, per estacionament indegut en zona blava, a una 
persona que havia interposat un recurs davant el jutjat contenciós  
administratiu. Aquesta mateixa situació s’havia donat fa uns quants 
mesos. Pregunta a quantes persones que estaven en la mateixa 
situació que els casos esmentats i que no han interposat recursos 
davant el Jutjat contenciós s’ha dictat el mateix decret anul·lant 
les sancions? 
 
La Sra. Mínguez respon que facilitarà el nombre de casos. Però, vol 
aclarir que l’Ajuntament rep unes 3.500 multes de zona blava i de 
les quals algunes són recorregudes. Els recursos s’han de contestar 
en un període de tres mesos i si no es respon en aquest termini la 
multa s’ha de declarar nul·la. Aquest circuit suposa una gran 
càrrega administrativa que té com a conseqüència que algunes multes 
s’escapin. 
 
 
 
 
 
L’alcalde aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc 
aquesta acta. 
 
El secretari 

Vist i plau 
L´alcalde

 


